

Coronavirus (COVID-19)

٩٩٤٥٤ مودم ككتبه

ڍ ؍ ṭﯩﻤﻪﺭ ، ﻗﺘﺪﯨﻢ ﺩﯦﻤﯚﻣﺠﻪ ٫ ﺑﺒﺪ ṭݠݞﺪﯦ ﮬﯧﻪﻩﻧﺪﯨ ډﻫﺪﯨﻜﺪﯨﺪﯨﻦ (Centrelink Customer Reference Number (CRN))، ﺗﯩﻴﯩﻤﻪﺭ ﺩﭼﯩﺪﯨﺪﯨﻤﻪﺭ ﺩﻩﻩﻝ ﻗﻮﻗﺘﺪﯨﻦ ﺩﯨﺪﻩﻝ ﻗﻮﻗﺘﺪﯨﺪﻯ. ﺋﺪﯨﺪﻩﻝ ﻣﻪﺭﯨﻘﯩﻨﻰ ﺩﺋﻪﺭﯨﺪﯨﺪﻩﻝ ﺩﯨﺒﺪ ﻗﯩﺪﯨﺪﻩﻝ ﺩﯨﻴﯩﺪﯨﺪﻯ.

 ϵ دەتە، كەقة، my.gov.au ەأسنى يە ھېكىگەجە، جىنى دەخە، كە تكىگەجە، كېڭى بىد كەدكەن دەكەندە كېڭى دەكەندە دەكەندە دەكەندە كېڭى دەكەندە كېڭەندە كېڭىدە كېڭەندە كېڭىدە كېڭىدە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭىدە كېڭەندە كېڭىدە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭەندە كېڭىدە كېڭىدە كېڭەندە كېڭەندە كېڭىدە كېڭىدە كېڭىدە كېڭىدە كېڭىدە كېڭەندە كېڭىدە كېڭدە كېڭدە

قَدْ جِمْدِكْتُوهُمْ وْوَدِّنْهُمْ، حْسَفْتُو بِ كَتُوفَةِ servicesaustralia.gov.au/covid19

Coronavirus supplement

- JobSeeker Payment •
- Widow Allowance o
- Partner Allowance o
- Sickness Allowance o
 - Youth Allowance
 - Austudy •
- ABSTUDY in receipt of Living Allowance
 - Parenting Payment •
 - Farm Household Allowance
 - .Special Benefit •

بْسنِي چِدِ قَدَجُسُكُهُ حَصُومَةٍ مُمُنْهِم (نَهُمَهُمَجُمْنُهُم) كَيْهُ سَمِحَتُنُوجِهُ حَبِيدٌةٍ حَبِّدُمُمْ مِي هَجَهُمُ 27 بَيْهُم 2020.

Economic Support Payments

حضبهها حهتتنها فجضها جعهدكتا

نِسنِي جِدِ فَدَجُسُدُهِ بِي فَوَدَكُتُمْ دِ Economic Support Payment جِدَسَدُمْ کِهُمْ حَدَيْدُمُ فَ 575\$ يَ بَسُمُهُ حِيدَ الْمُعْمَ عِبِدُ 12 يُجَدِّدُ 2020 هِ 13 يَبَعُي 2020.

ڭد مەن، مىنبىغ دېخىدىمەن، شىد مىندى كەندەكد ئەن قەدكىنى ئىنى بىد قەكسىگە خېنىم كە سومىتىدەدەر، دخىتى

يد فِتكِيهُ ، كُوهُ ، وَوَيْ تَجُدُيهُمْ هِي 31 نُدُد. هيمهُهُمْ نَسُدُمْ فَجُكُمْ دِقُودُكُمْ تِيهِ فَمَهُمْ وَوَيْ دِنَيْمُ مِي 31 نَدُد. هيمهُمُمْ نَسُدُمْ فَعْ فَجُكُمْ دِقُودُكُمْ تَالْمُ تَالِيَةً عَلَيْهُ مِي 2020.

وودَّكيم كسيقم حسقتم مثر:

- ABSTUDY (Living Allowance)
 - Austudy •

- Age Pension •
- Bereavement Allowance
 - Carer Allowance
 - Carer Payment •
- Disability Support Pension
 - Double Orphan Pension
 - Family Tax Benefit A •
 - Family Tax Benefit B •
- Farm Household Allowance
 - JobSeeker Payment •
 - Newstart Allowance •
 - Parenting Payment •
 - Partner Allowance •
 - Sickness Allowance
 - Widow Allowance •
 - Widow B Pension
 - Wife Pension •
 - Youth Allowance •

نُك يِد فِحكِهِه ، كِم نُمُرُ فُودُكُتُرُ ي بُسهه ، لِبهُكُوجِه ، سُج مِي نُيرُ فِهِيْ (دُلْدُورُ) دِحمِيْدُ:

- Pensioner Concession Card •
- Commonwealth Seniors Health Card
 - .Veteran Gold Card •

نَّك يَج فِتَكَبَمُونَ لِيَّ يُوَدِّكُنَا لِيَ الْمُمُنِ مِنْ فِتَكَبَمُونَ مِنْ فِتَكَبَمُونَ مِنْ فِي لِينَ Affairs:

- Veteran Service Pension •
- Veteran Income Support Supplement •
- Veteran Compensation payments, including lump sum payments
 - .War Widow(er) Pension •

يد فتحيمه، بُسچه شد قودكنه نُقي ، دَبُسهه ، چه فتحيمه ، وَهَ مَ شِد قودكنه حسيمه بر سه قيمه حسيم. حصّامه دونتيم هذيبه ودودكنه

نِ , كَا مَهُ , كَمِيمٍ كَفِتُوكِ ، coronavirus supplement ، جَكَمَ دِفِتَكَبِهُ , هَدِ قَوَدُكُمُ هَذِيمَ دِ Economic Support Payment تحقيوهَا دِ 550\$. يَدِ قَدَكِمَكُهُ لِمَا تَعْبُوهَا تَجْدُهُمْ مِي 13 هِمُورُ 2020.

جَكْمٌ جَفِتكَبِهُهُ کِه 2 کسیعِمُ عَلَیْ وَهُمُ تَعْبَعَهُمُمُ 10 هِمُو، 2020 كفِتوكِمُ بُسَب جَهُومُ مِی قودَكَیمُ بِ فِهُمُومُ جَفِتُمُ المحافظة والمحافظة والم

ين فِحكِمهُ , فِهُ عُمْدُ عَنْ يَ , غِمهُ , فِحهِ يَ فَهُ عَلَى اللَّهُ عَلَى اللَّهُ عَلَى اللَّهُ اللَّهُ عَلَى اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ عَلَى اللَّهُ اللّلِي اللَّهُ اللّلِي اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللّلْمُ اللَّهُ اللَّا اللَّهُ اللّلْمُلِلَّا الللَّا اللَّا اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّاللَّا الل

PAGE 2 OF 6 Services Australia

كستنه جودكيوهم ووديهم

- مخف قن (Translating and Interpreting Service (TIS National) جد هِ حَدِيثَة (Translating and Interpreting Service (TIS National) جد هِ حَدِيثَة (كِتُوجِه عِهِ عَمِدُكِية مِي الْجَاهِة (Child Support مِ Medicare)
 - خسفتو كتوقع servicesaustralia.gov.au/covid19 كِعِثْمُ وَوَبْدُمُ تُودِيْكُمُ تُودِيْكُمُ لِيَحْكُمُ مُنْ

τρόδι: σἔτᾶι αλεβοῖτι ση Αλεβοῖοςο, εξιλί Δειτιί εξέος, τι τι 11' ση αλ ξιά εδοτι χο ιοσλέι της Αμάι τι επόλι στη Αμάι τι επόλι στη Αμάι τι επόλι της Αμάι τι επόλι της Αμάι τι επόλι της Αμβοῖτι επόλη επόλη σἔτᾶι επόλη επό

هذوجئة

τιτή επτιτής εξά δεολή ίζο ξως ζαστή φοεζτολή είζο δτιγλή οχότιλή τος δοϊζτή οω Δάζή. ατλίζιολή εξοτός εξυνάς έττισης εξυνάς έττισης εξυνάς έττισης εξυνάς εξυνάς εξυνάς εξυνάς έττισης εξυνάς εξυνα εξυνας εξυνάς εξυνας εξυνάς εξυνάς εξυνάς εξυνας εξυνάς εξυνάς εξυνα εξυνάς

PAGE 3 OF 6 Services Australia



Coronavirus (COVID-19)

Our payments and how to access them

If you already have a Centrelink Customer Reference Number (CRN), you can claim online. You do not need to go to a service centre.

Go to **my.gov.au**, and we will prompt you to register your intention to claim a Centrelink payment. Once you have registered your intention to claim, we will contact you to tell you what to do next. We will backdate your payment.

If you do not have a myGov account, you will need to create one first. Go to **my.gov.au** and follow the prompts to register your intention to claim.

For more information, go to servicesaustralia.gov.au/covid19

Coronavirus supplement

You will get the \$550 coronavirus supplement if you are getting any of these payments:

- JobSeeker Payment
 - Widow Allowance
 - Partner Allowance
 - o Sickness Allowance
- Youth Allowance
- Austudy
- ABSTUDY in receipt of Living Allowance
- Parenting Payment
- Farm Household Allowance
- · Special Benefit.

We will pay it automatically into your bank account from 27 April 2020.

Economic Support Payments

First lump sum payment

We will pay you the \$750 one off Economic Support Payment if you are living in Australia and get an eligible payment between 12 March 2020 and 13 April 2020.

You do not need to do anything to get it. We will pay it automatically into your bank account.

You will get the money from 31 March. Most people will get it by 17 April 2020.

Eligible payments include:

- ABSTUDY (Living Allowance)
- Austudy
- Age Pension
- Bereavement Allowance
- Carer Allowance

Services Australia

- Carer Payment
- Disability Support Pension
- Double Orphan Pension
- · Family Tax Benefit A
- Family Tax Benefit B
- Farm Household Allowance
- JobSeeker Payment
- Newstart Allowance
- · Parenting Payment
- Partner Allowance
- Sickness Allowance
- Widow Allowance
- Widow B Pension
- Wife Pension
- Youth Allowance

You will also get the payment if you have 1 of these concession cards:

- Pensioner Concession Card
- · Commonwealth Seniors Health Card
- · Veteran Gold Card.

You will also get the payment if you get 1 of these Department of Veterans' Affairs payments:

- Veteran Service Pension
- Veteran Income Support Supplement
- Veteran Compensation payments, including lump sum payments
- War Widow(er) Pension.

You will only get 1 payment, even if you get more than 1 qualifying payment or card.

Second lump sum payment

If you are not eligible for the coronavirus supplement you may get a second \$750 Economic Support Payment. We will pay this from 13 July 2020.

You may get it if you were eligible on 10 July 2020 for any payments or concession cards that were eligible for the first Economic Support Payment.

You will not get this payment if you are getting the coronavirus supplement.

For more information

- Call your regular payment number and let us know you need an interpreter. We will arrange one for free. For a list of our phone numbers, go to **servicesaustralia.gov.au/phoneus**
- Call 131 202 to speak with us in your language about Centrelink payments and services.

- Call the Translating and Interpreting Service (TIS National) on **131 450** to speak with us in your language about Medicare and Child Support payments and services.
- Go to servicesaustralia.gov.au/covid19 for more information in English

Note: calls from your home phone to '13' numbers from anywhere in Australia are charged at a fixed rate. That rate may vary from the price of a local call and may also vary between telephone service providers. Calls to '1800' numbers from your home phone are free. Calls from public and mobile phones may be timed and charged at a higher rate.

Disclaimer

The information contained in this publication is intended only as a guide to payments and services. It is your responsibility to decide if you wish to apply for a payment and to make an application with regard to your particular circumstances.

PAGE 6 OF 6 Services Australia